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 The "CIC Outstanding Contractor Award" held once every three years, is hailed as 
the "Oscars of the construction industry." Its objective is to recognise outstanding 
contractors who have demonstrated exceptional performance in promoting safety 

culture, corporate innovation, fostering professional talent, integrating young energy, 
upholding environmental and corporate governance, as well as practicing integrity 
management in order to encourage these contractors to continue their pursuit of 

excellence and make positive contributions to the industry and society.

The deadline for application is 31 May 2024, eligible contractors are encouraged to 
participate actively, compete for recognition, and showcase their capabilities to the 
industry. This is a rare opportunity to acknowledge the achievements and efforts of 

contractors while setting a good example for the entire construction industry, as well 
as bringing positive impact to the industry and society.

「建造業議會傑出承建商大獎」為三年一度建造業界盛事，被譽為「建造業界
奧斯卡」。其旨在表揚在推動安全文化、企業創新、培育專業人才、注入年輕
力量、堅守環境及企業管治、以及實施誠信管理方面有傑出表現的承建商，並

鼓勵他們繼續追求卓越，並對業界和社會作出積極貢獻。大獎已於2024年3月6日
正式啟動，並已開始接受報名。 

大獎的截止報名日期為2024年5月31日，請符合條件的承建商踴躍參加，競逐殊
榮並向業界展示實力。這是一個難得的機會，讓承建商們的成就和努力獲得

肯定，同時也為整個建造業界樹立榜樣，為業界及社會帶來正面的影響。

如心園參觀活動Nina Park Site Visit

During the visit on March 22, i-Club members visited the Nina Park and we had 
the honor of hosting Ar. Donald CHOI, the Chairperson of CITAC Management 
Board and Executive Director and CEO of Chinachem Group. Ar. Donald CHOI 
shared his visionary perspective on harmonizing eco-friendly technology with the 
natural world within the context of Nina Park.

The visit left our i-Club members inspired of the seamless integration of nature 
and architecture at Nina Park. We also gained valuable knowledge about the 
sustainable practices employed throughout the project, further inspiring us to 
embrace environmentally conscious approaches in our work.

於3月22日，i-Club會員參觀了如心園，，我們亦有幸邀請到建造業創新及科技
應用中心管理委員會主席、華懋集團行政總裁蔡宏興建築師分享了他對於將環保

科技與自然世界融合的遠見及觀點。

這次參觀啟發了我們的 i-Club 會員對如心園自然與建築的無縫融合及了解到該
項目所採用的可持續實踐方法，進一步激發我們在工作中採用環保意識的做法。

CITAC展覽翻新

展覽將展示八個新展品，當中展
示最新的建築技術，包括安全風
險管理系統、施工管理系統等。
立即預約參觀導賞團，率先了解
和體驗這些最新展品。

國際建築機械人日
（二零二四年五月七及八日）

為了進一步推動建築機械人技術
的應用，提高項目效率、工地安
全和整體生產力，建造業界議會
（CIC）即將於二零二四年五月
七日和八日假香港科學園 舉辦國
際建築機械人日，。當中包括一
天的機械人國際論壇 和為期兩天
的機械人展覽，當中邀請了來自
本地、內地、以及國際建築科技
行業的傑出演講者和參展商，分
享他們對全球建築機械人未來趨
勢的思考。

CITAC Exhibition
Revamp

The exhibition will feature 8 new 
exhibits, and the new exhibition 
will showcase the latest 
construction technologies 
including safety risk management 
systems, construction
management systems, etc. Save 
the date and mark your 
calendars, reserve your tour to 
get the chance to witness and 
experience those displays of 
advancement.

Global Construction 
Robotic Day 

(7 and 8 May 2024)

To promote Construction Robotic 
and improve project efficiency, 
worksite safety, and productivity, 
the Construction Industry Council 
(CIC) is organising the Global 
Construction Robotic Day on 7 
and 8 May 2024 at Hong Kong 
Science Park. This event includes 
a 1-day global conference and 
a 2-day exhibition with 
renowned speakers and exhibitors 
from local and international 
domains, including the mainland 
to share their thought on the 
trends of Global Construction 
Robots.
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